
                                                                    MÖTESPROTOKOLL  

                                    
Datum 23-10-03

Plats: Mötet hölls hos Christer Andersson.

Mötestyp: Styrelsemöte vid Båleröds samfällighetsförening/6-2023.
Deltagare: Christer Andersson, Morten Nordeide, Per Vaadal, Eva Solvang och Per Paulsson. 

Kopia till: Anslagstavlan, hemsidan och email.

AKTIVITET
6.1  Ordförande Christer Andersson hälsade välkommen och öppnade mötet. Mötesprotokoll 

5/2023 gicks igenom och lades till handlingarna.

6.2    Ekonomi        . 
 Vi gick igenom ekonomin per 30/9. Ekonomin är i balans.   

  

6.3     Vatten och avlopp
 Vattenförbrukningen är normal.
 Vattenprov togs den 12 sep och var godkänt. 

 I förra protokollet (5/2023) angavs felaktigt, som skäl för att skjuta fram VA-projekt till efter 
årsmötet 2024, att entreprenörerna inte hade tid att genomföra planerat VA-projekt under 
hösten 2023. Skälet att arbetet skjuts fram, var att styrelsen var oeniga om hur projektet kunde 
genomföras och finansieringen av detta. Styrelsen är nu eniga om att de beslut som stämman 
2018 tog, skall läggas till grund för VA-projektets genomförande och inget annat.

 Vårt vattenfilters styrelektronik är sönder och repareras just nu, detta påverkar inte 
vattenförsörjningen till bostäderna.

6.4     Vägar   
 Vägarna har besiktigats. Det är enighet i styrelsen om att den övre delen av Strandbergsvägen 

kan “rustas upp”, -när och hur arbetet kan utföras värderas senare.

6.5     Allmänningen   
 Ängen:

Enligt regler för samfällighetsföreningar, skall besiktning av lekplats/lekställningar, besiktigas 
varje år. Genomförandet kommer att bli vart annat år och blir utfört av firman Strömstad Park 
och Trädgård efter närmare avtal. I mellanliggande år kommer samfälligheten själva att stå för 
besiktningen. Det skall skrivas protokoll som arkiveras på behörigt sätt.

 Röjningen:
Baserat på att ett flertal av vägkontakterna stödjer det röjningsförslag som de har fått, är 
styrelsen enig om att lägga detta till grund för röjning. Röjning är planerad till lördagarna den 
28/10 och den 4/11.  Vi skickar ut inbjudan innan. 

 8 personer är anmälda till röjsågs-kursen den 7 okt.



6.6     Aktuella uppgifter    
 Styrelsen diskuterade inköp av åkgräsklippare så att gräsklippning av lekplatsen kan ske av 

några personer inom samfälligheten. Ett flertadl i styrelsen beslutade att en medlem ska kolla 
upp pris m m på en begagnad klippare.

6.7     Information    


6.8     Övriga frågor    
 Ersättning vid uthyrning: 

Påminnelse ska skickas till de fastighetsägare som hyr ut del av sin bostad i 6 månader eller 
mer, under en period på 12 månader/kalenderår. Det hänvisas till föreningsstämman 2022, där 
det beslutades följande, citat: “Stämman beslutade att godkänna styrelsens förslag om att vid 
uthyrning av boendeenhet/er, för 6 månader eller mera under en period av 12 
månader/kalenderår, skall fastighetsägare betala en ersättning för uthyrningen, som motsvarar 
årsavgift för helårsboende, till samfällighetsföreningen.”

6.9     Mötets avslutning    
 Christer avslutade mötet. Nästa möte är tisdagen den 5/12, kl. 18.00 hos Christer.

Protokollförare                                              Justerare

Eva Solvang                                                  Christer Andersson
 


